

2020年湖南师范大学“计算机科学与技术（人工智能）” 本科英语授课专业国际学生奖学金项目招生简章

Admission Brochure for “Computer Science and Technology (Artificial Intelligence)” Undergraduate English-taught Scholarship Programme Hunan Normal University

一、资助对象

- 1.非中国籍人士。
- 2.身心健康，品学兼优。
- 3.有志从事计算机科学与技术相关研究工作的人员。
- 4.年龄为 18-25 周岁（统一以 2020 年 9 月 1 日计）。

I. ELIGIBILITY

All applicants shall be

- 1.Non-Chinese citizens
- 2.In good physical and mental condition, well performed both academically and behaviorally
- 3.Aspired to take future careers on computer science and technology and other related areas
- 4.Between the ages of 18-25 on September 1st, 2020.

二、招生类别及条件

四年制本科生

培养学院：信息科学与工程学院

专业方向：计算机科学与技术（人工智能）

语言要求：本专业为英语授课专业，英语为母语或非英语国家学生英语须达到雅思6.5分或托福80分或相应英语水平。

学历要求：申请人应具备高中毕业证。

实习与就业：为提高国际学生的职业技能，培养高素质职业英才，学院与华为、三一重工、浩鲸科技、中国联通、创量科技等公司建立了稳定的实训基地。为保障国际学生的实训质量，学院每年都配有专业负责人为首的优秀教师队伍，跟踪实训全过程，确保实训质量，并以实习基地为依据，为国际学生提供更多更广的就业渠道。

奖学金方案：

1. 新生入校第一年：

①湖南师范大学奖学金

资助内容：新生入学第一年每人1.5万元，资助期限为一年。

②免除第一年住宿费（住宿费标准为600元/人/月）。

③汉语水平考试奖励。申请人如具备HSK四级，奖励1000元；申请人如具备HSK五级，奖励2000元。

2. 新生入校第二年起：

①湖南省外国留学生奖学金

资助内容：1.5万元/人/学年。

要求：自第二学年起，学业成绩以及课外活动表现优秀者，可申请此项奖学金。

②学院勤工助学岗位（科研助理、实验室助理等）

薪酬：1000-1500元/人/月

要求：高中有学生干部经历、认真负责、学业成绩优异可申请此项。

II.CATEGORY OF ADMISSION AND QUALIFICATIONS

Bachelor Degree Program

4 years in College of Information Science and Engineering

Major: Computer science and technology (Artificial Intelligence).

Language requirements: English teaching program. Non-native English speakers students should have an IELTS score of 6.5 or TOEFL score of 80 or the corresponding English level.

Applicants shall have high school diploma.

Internship and employment: In order to improve the vocational skills of international students and cultivate high-quality professional talents, the college has established stable training bases with companies such as Huawei, Sany Heavy Industry, Whale Cloud Technology, China Unicom, and Chuangliang Technology. In order to ensure the quality of international students' training, the college is equipped with an excellent team of teachers headed by professional leaders every year to track the entire process of training, ensure the quality of training, and provide more employment channels for international students.

Scholarship:

1.For first academic year:

①Hunan Normal University Scholarship

Scholarship coverage: 15,000 Yuan/year/person for new students during their first year of study.

②Accommodation fee will be waived for the first year (accommodation fee standrd: 600 Yuan/person/month).

③HSK rewards. HSK 4 certificate holder will be rewarded 1,000 Yuan and HSK 5 certificate holder will be rewarded 2,000 Yuan when been admitted.

2.From the second academic year:

①Hunan Province Scholarship for International Students

Scholarship coverage: 15,000 Yuan/person/academic year

Requirements: students who are well performed both academically and in other activities are qualified to apply. The scholarship commences from the second academic year of their study.

②College Assistant jobs (scientific assistant, laboratory assistant, etc.)

Salary: 1000-1500Yuan/person/month

Requirements: students who have student union' experience in high school, conscientious and responsible, and excellent academic performance may apply.

三、申请截止时间

申请截止日：2020年7月1日（2020年9月入学）

III. APPLICATION DEADLINE

Application deadline: 1st July, 2020 (for semester commences on September 2020).

四、申请材料

1.护照信息页。

2.经过公证的最高学历证明和学习成绩单。

注：应届毕业生在申请时应提供预毕业证明和成绩单，被录取后须补交学历证明文件。

3.《外国人体格检查记录》。此表格由中国卫生检疫部门统一印制，须用英文填写。缺项、未贴有本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人体格检查记录》无效。可在<http://oiec.hunnu.edu.cn/info/1070/1637.htm> 下载。

4.无犯罪记录（中/英文版）。

5.来华学习和研究计划。

6.来自英语非母语国家、申请英语授课专业的人员须提供雅思6.0分或托福80分及以上成绩。

如有其它可以证明申请者学业能力和综合素质的文件，可在申请时一并提交。

IV. APPLICATION DOCUMENTS

1.A scanned copy of the passport photo page.

2.Notarized highest diploma and official transcript.

(The prospective diploma recipients shall submit official documents issued by your current school to prove your current student status and expected graduation date .The official diploma must be provided at registration).

3.Foreigner physical examination form, which is uniformly printed by China's quarantine authority and filled with English. Incomplete forms or forms without the signature of the attending physician, or the official stamp of the hospital, or a sealed photograph of the applicant are considered as invalid. It can be downloaded through <http://oiec.hunnu.edu.cn/info/1070/1635.htm>.

4.Verification of no criminal record. (In Chinese or English).

5.Specific study or research plan.

6.Applicants whose official language is not English, shall provide at least IELTS 6.0 or TOEFL with score of 80.

Further documentation of the applicant's academic ability and comprehensive quality can be submitted with the documents listed above.

五、招生流程

1.准备申请相关材料。

2.请登录网站<http://www.studyinhnnu.cucas.cn/>进行网上申请。无需邮寄纸质材料。

3.公布录取结果。

4.寄送录取材料。

V.ADMISSION PROCEDURES

1.Prepare relevant application materials.

2.Please visit <http://www.studyinhnnu.cucas.cn/> to finish the online application. Do NOT mail hard copies.

3.Hunan Normal University releases the list of students who are admitted in HNNU.

4.Hunan Normal University provides admission documents.

六、联系方式

湖南师范大学国际交流合作处

国际学生招生科

地址：湖南省长沙市岳麓区麓山路36号 邮编：410081

电话：+86-731-88872992 Fax: +86-731-88854711

Email: study@hunnu.edu.cn 网址： www.hunnu.edu.cn

湖南师范大学信息科学与工程学院

地址：湖南省长沙市岳麓区麓山路36号 邮编：410081

电话：+86-731-88872161

Email: 267012208@qq.com 网址： <https://cise.hunnu.edu.cn/>

VI. Contacts:

International Students Admission Office

Department of International Exchange and Cooperation, Hunan Normal University

Address:36 Lushan Road Changsha, Hunan. Postal code: 410081

Telephone: +86-731-88872992 Fax:+86-731-88854711

Email: study@hunnu.edu.cn Website: www.hunnu.edu.cn

College of Information Science and Engineering, Hunan Normal University

Address:36 Lushan Road Changsha, Hunan. Postal code: 410081

Tel: 0086-731-88872161

Email: 267012208@qq.com Website: <https://cise.hunnu.edu.cn/>